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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2023. november 08. (szerda) napján 8 óra 30 percre meghirdetett, de ténylegesen 8 óra 35 
perckor kezdődő Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri 
Tárgyalójában (7100 Szekszárd, Béla király tér 8.) megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Máté Péter elnök- 
Móra Viktória elnökhelyettes- 
Bomba Gábor tag- 
Gulyás Róbert tag- 

 

Egy bizottsági hely betöltetlen; 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens (!z aljegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként); 
dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető; 

Magyar Károly igazgatóságvezető- 
Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető; 

Dési Ildikó közbeszerzési referens/ 
 

!z elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottságból 4 bizottsági tag jelen 
van, valamint, hogy a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 8 óra 35 perckor 

megnyitja. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat az „Új interaktív könyvtár és levéltár kialakítása 
Szekszárdon” elnevezésű projekt keretében a „Homogén szerverekhez és tárolókhoz 
kapcsolódó szolgáltatások beszerzése” tárgyban kiírt közbeszerzési eljárás eredményének 
megállapítására” tárgyú előterjesztésnek a zárt ülés napirendre vételére vonatkozó 
javaslatot, amelyet a bizottsági 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
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NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat a „Szőlőhegyi Óvoda és Minibölcsőde eszközök" beszerzése tárgyában indított 
közbeszerzési eljárás lebonyolítása és az eljárás során a felelős akkreditált közbeszerzési 
szaktanácsadói feladatok ellátása kapcsán kiadandó teljesítésigazolás jóváhagyására 

(75/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által fenntartott intézmények üres 
álláshelyeinek betöltésére 

(76/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Zsiga Mariann igazgatóságvezető 

Előadó: Zsiga Mariann igazgatóságvezető 

 

Zárt ülés: 
 

3. napirendi pont: 

Javaslat az „Új interaktív könyvtár és levéltár kialakítása Szekszárdon” elnevezésű projekt 
keretében a „Homogén szerverekhez és tárolókhoz kapcsolódó szolgáltatások beszerzése” 
tárgyban kiírt közbeszerzési eljárás eredményének megállapítására 

(77/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető, Dési Ildikó közbeszerzési referens 

 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat a „Szőlőhegyi Óvoda és Minibölcsőde eszközök" beszerzése tárgyában indított 
közbeszerzési eljárás lebonyolítása és az eljárás során a felelős akkreditált közbeszerzési 
szaktanácsadói feladatok ellátása kapcsán kiadandó teljesítésigazolás jóváhagyására 

(75/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Összefoglalom neked, mit értettem én belőle eddig/ Most azért fizetünk, 
mert nem sikerült/ Nem jól értem? 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető. ! feladat, a szőlőhegyi ovit, mint projektet, mint 

közbeszerzési jogszabályok szerint jól, megfelelő eljárás keretében berendezni/ Ehhez, mivel 
volna egy tudásközpont bútor beszerzésünk, ehhez úgy nyilatkoztak a hozzáértő szakértők, 
hogy ezeket a bútorokat és egyéb eszközöket azzal egybe kell számítani és uniós nyílt 
eljárásrendbe kell kiírni ezt a közbeszerzést/ Ezt a közbeszerzést január óta műszaki tartalom 
szempontjából egy óvónő és egy módszertani szakértő rakta össze, a közbeszerzési eljárást 
elindítottuk, sőt, átment közbenső ex-ante ellenőrzésen a KFF-en, szépen ment az útján és 
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mire kiírtuk, kaptunk több olyan hosszú hiánypótlást és kérdésfelvetést az ajánlattevők 
részéről, amelyek során kiderült, hogy bizonyos eszközök nem is beszerezhetők, bizonyos 
eszközöknél nem volt jól megadva a paraméter, ez a töménytelen kérdés arra engedett 
következtetni, hogy ezt az eljárást mi már uniós pénzből befejezni nem fogjuk tudni és 
egyébként is a műszaki tartalom valószínűleg oly módon változik, amely miatt az eljárás 
visszavonása egyébként is célszerű/ Függetlenül attól, hogy a közbeszerzési szakértő jól 
dolgozott-e, attól függetlenül nekünk ezt az eljárást vissza kellett vonni, elsősorban azért, mert 
nem fértünk volna bele a TOP-os eljárás végébe, de ezt a jegyzőkönyvet ugye senkinek nem 
fogjuk elküldeni, ezt magunk között deklaráljuk, hogy szerettük volna ezeket az eszközöket 
mindenképpen TOP-os pénzből beszerezni/ Felmerült az is még, hogy PIP, de ott úgy volt a 
levelezésekben, hogy nehézkes és nem is biztos, hogy megkapnánk/ ! közbeszerzési tanácsadó 
jól dolgozott, elvégezte a munkáját, én azt gondolom, hogy a mi érdekkörünkben felmerülő 
okokból vontuk vissza ezt az eljárást/ Ennek ellenére ezt a tisztelt bizottsági tagokra bízom 
ennek megítélését, ők ezzel folyamatosan és hónapokon keresztül dolgoztak/ 
 

Bomba Gábor tag: Kérdésem nincs, de azért menjünk vissza az elejére, a bizottság azt mondta, 
hogy ebben az eljárásrendben legyen ez lebonyolítva, a szakértő azt mondta, aki utána 
megcsinálta a közbeszerzést, ne ebbe legyen, saját magának csinált egy állásfoglalást, hogy 
legyen neki egy kis munkája, majd utána visszavontuk, én ezt így értelmezem/ 
 

Dési Ildikó közbeszerzési referens. Tavaly szeptemberben kezdtük el előkészíteni ezt a 
közbeszerzési eljárást, akkor vettük fel először a közbeszerzési tanácsadóval a kapcsolatot, 
akkor kezdte el az óvónő, a módszertani szakértő is összeállítgatni a listát és igazából 
decemberben volt, amikor elkészültek ők, nem elkészültek, hanem akkor már volt valamink/ 
Folyamatosan egyeztettünk a tanácsadóval, nagyon sokat segített nekünk, visszadobta az 
anyagokat, próbálta közbeszerzéskomfortossá tenni, mert sajnos nem úgy raktuk össze, több 
száz eszközről volt szó/ Hónapok mentek el, míg ő azon dolgozott, a mi műtereinket 
közbeszerzési szempontból megfelelővé tenni/ Miután ez sikerült, ez jó pár hónapig tartott, a 
kollegáknak folyamatosan egyeztetni kellett az óvónővel, a módszertani szakértővel, hogy 
akkor maradjunk meg az ő igényeiknél, de közbeszerzési szempontból is jó legyen, a 

közbeszerzési oldalhoz tudott hozzátenni, de ahhoz maximálisan hozzátett mindent, hogy az 
kiírásra kerülhessen, mondom, ez lassan már egy éve tart/ Utána elindította az államkincstár 
az ellenőrzést a közreműködő szervezetnél, onnan is kaptunk hiánypótlást, azon is dolgoztunk, 
persze mi is dolgoztunk, de a tanácsadó is intézte ezeket/ Rengeteg kérdés jött, megválaszolta,  
végül megkaptuk a KSZ tanúsítványt, nyáron indította el a KFF-nél is az ellenőrzést, az eljárást 
ellenőrizte a miniszterelnökség is az indítás előtt, műszakilag konkrétan senki nem értett hozzá 
és senki nem tudta, hogy az a termék van-e a piacon. Amikor az eljárás indítását behoztuk, ez 
volt augusztus, vagy szeptember, akkor mondtátok, hogy vizsgáljuk meg azt, hogy ne ebben 
az eljárásrendben indítsuk el az eljárást, akkor jött ez az állásfoglaláskérés és utána hoztuk be/ 
Ha nem így indítottuk volna el, ez milyen szankciókkal járt volna, ezt mind körbejártuk, a Target 

megküldte, amit a gyakorlatából tudott, ez milyen következményekkel járt volna, és végül is 
utána elindítottuk az eljárást, ez volt szeptemberben, akkor indult el/ Ez a sok-sok kérdés, 
amiről Edit is beszélt, az mind a műszaki tartalomra irányult, az összes kérdés/ Kiderült 
menetközben, hogy nem voltak jók a paraméterek mégsem, tényleg volt olyan termék, hogy 
tényleg mi is egyesével elkezdtük nézegetni, hogy jogosak-e a felvetések, mert mi sem 
szerettük volna visszavonni, nekünk is az lett volna a célunk, hogy végig menjen, ha már 
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egyszer elindítottuk, de tényleg olyan műszaki paraméterproblémák voltak, hogy nem volt 
más lehetőség/ Vissza kellett vonjuk, új eljárást, ahogy az Edit is mondta, nem tudtunk volna 
elindítani, mert nem fértünk volna be ebbe a TOP-os projektbe/ Ez most tényleg a 

közbeszerzési tanácsadó érdekkörén kívül merült fel, nem ő volt ebben a hibás és tényleg 
hónapokat, majdhogynem egy évet dolgozott vele, nekem több száz emailem, levelem, 
anyagom van, amit ő készített, sokat dolgoztak vele, ez tényleg a műszaki tartalom nem 

megfelelő paraméterei miatt hiúsult meg, amit korrigáltak is, ez a sok kérdés kapcsán, ami 
érkezett, az új kiírásban már a pályázatos kollégák ezeket már módosították, átírták, kivettek 
olyan eszközt, ami annyira problémás volt, úgy módosították, hogy reményeink szerint 
megfelelő legyen/ !z óvodának is jó legyen, de a piacon is beszerezhető legyen, úgy próbáltuk 
összeállítani/ 
 

!z elnök ismerteti a határozati javaslatot. 
 

Máté Péter elnök: ! kérdés az, hogy ez a pénz, milyen pénz Mariann? Pályázati keretből 
fizetjük ezt a pénzt, vagy a járdák árából? ! kátyúk, hidak, vízelvezetők árából? Vegyük 
komolyan a dolgot/ ! határozati javaslatot teszem fel szavazásra/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 2 nem szavazattal 
és 2 tartózkodással nem fogadott el; 
 

Máté Péter elnök: Eddig is láttuk a kifizetéseket, Edit, sok millió forintot fizettünk ki, akkor 
előtte 2x 20/000-et visszafogtunk, de utána milliókat fizettünk/ Én úgy gondolom, hogy az, amit 
a Gábor az előbb elmondott, hogy adott egy szakvéleményt, arról, hogy biztosan legyen 

munka, ennek a gyanúja felmerült/ 
 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető. Ennek nem így volt a sorrendisége, ennyi az egész/ Tavaly 
szeptemberben nem adott szakvéleményt/ Tavaly szeptemberben itt dőlt el házon belül, hogy 
ez uniós eljárásrendbe induljon/ Tavaly szeptembertől, idén szeptemberig nem kértünk tőle 
szakvéleményt/ 
 

Máté Péter elnök: Miért nem? 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Azt nem tudom. 

 

Máté Péter elnök: Tavaly szeptember óta folyamatban dolgozott rajta mindenki, egészen 
addig, míg ki nem derült, hogy nem férünk bele a határidőbe/ Én azt kérdezem, hogy ezért 
miért kell fizetnünk, mert erről szól most az előterjesztés/ 
 

Dési Ildikó közbeszerzési referens. Nem a tanácsadó tehet arról, hogy ez ennyi ideig 
elhúzódott, ez tényleg már az elején is azért húzódott el 8 hónapig legalább, sőt tovább is, 
mert nem volt jó a műszaki tartalom/ !nnyira nehéz, most ezt tapasztalatból mondjuk, főleg 
ilyen sok eszköznél, meg bútornál meghatározni a műszaki tartalmat, hónapok mentek/ Én 
nem akarom a tanácsadót védeni, de tényleg dolgoztak vele/ Mi is nagyon sokat beletettünk, 
nekünk is ráment az az egy év, és mi is nagyon sajnáljuk, hogy ki kellett dobni, de én azt 
gondolom, hogy ők ezért a pénzért megdolgoztak, az állásfoglalás meg nem feltétlenül igaz, 
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nem kértünk úgy tanácsot, igen mi döntöttük el, hogy uniós eljárásrendbe legyen, mert tudtuk, 
hogy a Tudásközpontban lesznek hasonló eszközök, ezért mi úgy gondoltuk, hogy egybe kell 
őket számítani, le is írtuk a tanácsadónak, ő nem cáfolta meg, mert nem ő bonyolította, ő sem 
tudta, miket szerzünk be/ Heteken, hónapokon át azt egyeztettük, hogy az eszközöket hogyan 
írjuk ki, azzal is rengeteg idő elment, mert rengeteg volt az eszköz/ !zért mondom, hogy az 
eszközöknek a műszaki paraméterei, meg hogy milyen eszközök legyenek, azzal ment el az idő 
és amiatt csúszott meg az eljárás, semmi máson/ !mikor behoztuk szeptemberbe hozzátok, 
még akkor is azt mondta az óvónő, hogy kellene módosítani paramétert és akkor mondtuk, 
hogy most van vége a módosítgatásoknak/ Edit is alá tudja támasztani, látta a levelezést/ 
Igazából tudom, hogy nagyon sok ez a pénz, itt lakom Szekszárdon és nagyon fontosnak tartom 

én is, de úgy gondolom, hogy ezért a pénzért ő megdolgozott/ Tényleg ti döntitek el, hogy mi 
legyen, de a közbeszerzési tanácsadó ebben nem volt ludas, ez a nem megfelelő műszaki 
paraméterek miatt volt, a közbeszerzésben ez a legnehezebb terület, hogy hogy fogjuk meg, 
egy darab eszköznél, nemhogy több száznál/ Mi sem gondoltuk, amikor tavaly szeptemberben 
hozzánk került, hogy 1 év után ott tartunk, hogy sehol/ Mi sem örülünk, hogy így alakult, de 
azt gondolom, nem a tanácsadó tehetett erről/ 
 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető. Esetleg, ha ebből elindul egy levelezés, akkor jó lenne, ha 
az ő érveiket újra behozhatnánk vagy egyeztethetnénk.  

 

2. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által fenntartott intézmények üres 
álláshelyeinek betöltésére  

(76/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Zsiga Mariann igazgatóságvezető 

Előadó: Zsiga Mariann igazgatóságvezető 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Kisgyermeknevelői állás üresedett meg és erre kéri az 
intézményvezető határozott idejű munkavállaló felvételét/ Ehhez kéri a bizottság támogatását 
és az üres álláshely feloldását/ 
 

Máté Péter elnök: Ehhez a napirendhez van más is egyébként, de nem értem, erről, amikor 
valaki elmegy és pótoljuk, ahhoz miért kell a bizottság, nem tudom, hogy így fogalmaztunk-e, 

ez nem plusz álláshely, ez gyakorlatilag egy megüresedett álláshelynek a betöltése/ Ráadásul 
határozott időre, feltételezem, hogy van valaki gyesen vagy valaki majd visszajön, azért 
határozott időre, szerinte ez rendben van/ 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: !z eddigi eljárásrendnek megfelelően behoztuk az 
álláshely megüresedését, de innentől kezdve, akkor ez nem lesz/ 
 

Máté Péter elnök: Szavazzunk a határozati javaslatra/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

129/2023; (XI;8;) határozata 

a Szekszárd Megyei Jogú Város Városi Bölcsődéje egyes álláshelyeinek betöltése 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023/ évi költségvetéséről szóló 2/2023/ (II/ 21/) 
önkormányzati rendelet 14/ § (9) bekezdése alapján eljárva 

 

1.  engedélyezi a Szekszárd Megyei Jogú Város Városi Bölcsődéje álláshelyeinek 
betöltését az alábbiak szerint. 

a. 1 fő kisgyermeknevelő munkakörben határozott idejű munkaviszony létesítése/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. felkéri az intézményvezetőt, hogy a fenti álláshelyek betöltésére a szükséges 
intézkedéseket tegye meg,  
 

Határidő: 2023; november; 15; 
Felelős: Tóth Nikolett intézményvezető  

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Volt egy megbeszélés tegnap, annak a szavait öntöttük 
határozati javaslatba, arról van szó, hogy a Zöld igazgatóság megszűnt/ Ennek volt egy része a 
közhasznú és közmunkaprogramban részt vevő munkavállalók, itt a büntetés-végrehajtásból 
jövő emberekre kell gondolni, illetve a közmunkásokra, hétköznapi nevén/ Ők nem kerültek át 
a feladatátadás során az !lisca Terrához, viszont úgy ítéljük meg, hogy a feladat, amit 
elvégeznek, a feladat átadáshoz szorosan hozzáfügg/ Gondolok itt közterületeknek a tisztán 
tartására, árkok takarítása stb/ Ezért gondoltuk azt, hogy ne vegyünk részt a 
közmunkaprogramban november 30-tól, ez évtől, erről szól a határozati javaslat, hogy nem 
nyújtunk be erre pályázatot, ezt a feladatot is, most ezt, hogy a közmunkásokkal lehet még 
esetleg egy megbeszélés tárgya, hogy azt a feladatot is az !lisca Terra végezné el/ Én úgy 
ítéltem meg az igazgatóságunkat nézve, hogy most csúnyán mondom, de nekem nincs 
szükségem itt 25 emberre/ Nem tudok én nekik annyi munkát adni, hogy ők állandóan 
mozgatva legyenek, főleg úgy, hogy most is, amit csinálnak, az az !lisca Terra feladata/ Már 
most is/ Ezért úgy gondolom, hogy jó lenne, ha ezt a Terra átvenné, és amennyiben nekünk 
olyan feladatunk van, mert van olyan feladat, amit ők meg tudnának csinálni, akkor 
gyakorlatilag a Terrával egyeztetve időpontra megszerveznénk azt a típusú munkát és akkor 
ezt megcsináltatnánk a Terrával/ Ide tartoznak a büntetés-végrehajtásból, azok a személyek, 
akik a büntetésüket töltik, róluk egyeztettünk a kormányhivatallal a tegnapi nap folyamán, az 
eljárás az, hogy a hivatal bejelenti a kormányhivatal felé, tegyük fel december 1-jétől, nem 
kívánjuk őket a mi kereteinken belül alkalmazni, ekkor a kormányhivatal ezt tudomásul veszi, 
gyakorlatilag ő fog erről gondoskodni, hogy ezek az emberek, hol, mikor, milyen cégnél 
találnak munkát/ Ezt aljegyző úr lebeszélte, erről szól az előterjesztés/ 
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Máté Péter elnök: Na, ez nem teljes, amit elmondtál, itt igaziból arról beszélünk, hogy a 
közfoglalkoztatottaknak az adminisztrálása, munkába járatása, felügyelete, amibe eddig 
került, Mariann, nem tudom neked van-e erre alapod, hogy mennyi? Ezt az összeget ezután 
nem erre költenénk, hanem ezt odaadnánk az !lisca Terrának, ők vennének fel állandó 
munkásokat és ezeket az állandó munkásokat ugyanerre a feladatra alkalmaznánk, de akkor 
állandóról beszélünk, a közfoglalkoztatottak közül is lehet felvenni, beszéltünk velük, van 
olyan, aki jönne, nem is tudom miért közfoglalkoztatott egyébként, de ettől kezdve az 
adminisztrátorok megszűnnek, nem kell 4 embernek adminisztrálni azt a 8-at, aki dolgozik és 
nem kell őket szállítani, vinni, hozni stb/ Itt bent a tömbbelsőben azt a helyet, ahol régen 
voltak, a Karcsiék azt a helyet rendbe rakják, jövő héttől ezt a városban dolgozó emberek el 
tudják foglalni és akkor nem kell nekik kimenni a Páskum utcába és onnan visszajönni/ Teljesen 
felesleges/ Itt veszik fel a munkát és itt teszik le azok, akik itt a belvárosban dolgoznak, úgyhogy 
erre szeretnénk majd egy pontos összeget és úgy ennyi összeget adjunk oda a Terrának erre a 
feladatra/ !mi költség a közfoglalkoztatottakkal kapcsolatban felmerült, azt csoportosítjuk át 
oda. Akkor először a kiosztott határozati javaslatnak erre a kiegészítésére szavazunk/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott; 
 

Máté Péter elnök: És most a teljes határozatra szavaznánk/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

130/2023; (XI;8;) határozata 

a közcélú munkások további foglalkoztatásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága  
 

1. – tekintettel arra, hogy a foglalkoztatottak által ellátott feladatok jelentős hányada és 
a hozzá kapcsolódó eszközök, infrastruktúra átkerült az !lisca Terra Nonprofit Kft-hez 

- támogatja, hogy az önkormányzat 2023/ december 1-től ne vegyen részt a közmunka 

programban; 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. javasolja az Alisca Terra Nonprofit Kft-nek, hogy a zöldfelület karbantartási, 
köztisztasági és síkosságmentesítési feladatai ellátásához vizsgálja meg közcélú 
munkások alkalmazását- 

 

Határidő: 2023; november 30; 
Felelős: Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 

 



 

 

8 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy vizsgálja meg a vonatkozó jogszabályok alapján 
az önkormányzat kötelező részvételét a közérdekű munka büntetés tekintetében és a 
vizsgálat eredményéről tájékoztassa a bizottságot- 

 

Határidő: 2023; november 15; 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy azon, közcélú munkások által ellátott feladatok 
jövőbeni ellátására, melyekre nem terjed ki az !lisca Terra Nonprofit Kft-vel kötött 
feladat ellátási megállapodás, tegyen javaslatot a bizottságnak- 
 

Határidő: 2023; november 15; 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

5. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy közmunka program során felmerülő 
költségekről készítsen kimutatást, és a közmunka programból való kilépés miatt az így 
felszabaduló forrást adja át a !lisca Terra Nonprofit Kft/-nek; 

 

Határidő: 2023; december 31; 
Felelős: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

6. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a forrás átadásával kapcsolatos intézkedések 
megtételére/ 
 

Határidő: 2023; december 31; 
Felelős: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 9 óra 10 perckor 

berekeszti. ! bizottság zárt ülésen folytatja munkáját; 
 

K.m.f. 

 

 

 

Móra Viktória 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

Készítette: 
dr. Gyulay Soma 

  jegyzőkönyvvezető 

  

 

Máté Péter 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr. Biró Gyula 

                aljegyző 

 


